

南京财经大学雅思考生入校须知

感谢您报考南京财经大学雅思考试。为确保您顺利、有序完成考试，请务必知晓并遵守以下入校规定。感谢各位考生的配合。

●到达考点：

您的口试和笔试考点均位于南京财经大学仙林校区（南京市栖霞区文苑路3号），请从仙林校区东南门雅思专用通道入校。

考场位于仙林校区博文楼3、4层。

考生不得以“熟悉考场”为由，在非指定时间要求进入考点。

家长/陪考人员一律禁止入校；出租车，网约车和私家车等社会车辆禁止入校。

●证件要求：

考生须携带与报名一致且有效的身份证件原件（若考生使用护照报名，也请同时携带身份证件以备核查）及准考证参加考试。

●到达时间提醒：

请各位考生务必留意以下时点，并预留足够入校检查和校内交通时间，以免迟到。

口试：请至少提前30分钟到达考点，口试截止入场时间为口试时间前15分钟。

纸笔考试：07:30AM开始进场，笔试入场截止时间为08:30AM。

●其他:

考点目前只受理“核酸阳性”考生的退考申请，其余特殊情况申请退考的考生请联系雅思官方电话/邮箱。申请退考的考生需提交考试前48小时以内的核酸阳性检测报告（检测单位需为县、市级及以上的人民医院或三甲医院），检测报告需盖有医院鲜章。

请考生提前24小时通过邮件向考点提交退考申请。考生需将身份证原件（正反面）放置在纸质核酸报告空白处分别拍照，连同准考证截图一并发送至考点邮箱，邮件标题请命名为：考试日期+考生姓名+雅思退考申请。

请考生密切关注本站公告，考点不会通过其他方式发布类似公告。如有疑问，请联系考点：025-86718862，025-86718913（周一至周五8:30-11:30，13:30-17:30，节假日除外）或发送邮件至考点邮箱 ielts_nufe@163.com。

预祝您考试顺利！

南京财经大学雅思考点
2023年6月12日

Admission Instructions for IELTS Test Takers

Thank you for registering for the IELTS test at Nanjing University of Finance and Economics. To ensure that you have a smooth and orderly test experience, please be aware of and comply with the following regulations. Your cooperation is appreciate.

●Arrive at the Test Center:

Your Speaking test and Written test will take place at Xianlin Campus of Nanjing University of Finance and Economics (No.3 Wenyuan Road, Qixia District, Nanjing). Candidates are required to enter the campus through **the dedicated IELTS channel at the southeast gate**.

The test venue is located on the 3rd and 4th floors of Bowen Building, Xianlin Campus.

Candidates are not allowed to enter the test venue at an unspecified time on the grounds of “being familiar with the test venue”.

Parents/accompanying persons are not allowed to enter the campus; social vehicles such as taxis, online car-hailing and private cars are not allowed to enter the campus.

●Identification Document Requirements:

Candidates must bring the original and valid ID document (if candidates use passport to register, please also bring ID card for verification) and admission ticket that match the registration.

•Reminder of Arrival Time:

Candidates must pay attention to the following times and allow enough time for entry inspection and on-campus transportation to avoid being late.

Speaking test: Please arrive at least 30 minutes before the test, and the deadline for admission is 15 minutes before the test.

Paper-based test: Entry starts at 07:30 AM, the entry deadline for the written test is 08:30 AM.

•Other Requirements:

The test center only accept the application of the case related with Covid19. Please contact IELTS official website where related to other special refund application.

Please send email to 24 hours advanced with the following documents when positive Covid19 candidate open an application.

1. ID card with both side (electronic version)
2. Positive Nucleic Acid Test report available within 48 hours at the test day (The report requires the certificate issued by Grade-A tertiary hospital or the hospital above county/city level, and with originally affixed hospital seal)
3. Admission Ticket (electronic version)

Email title: Test date + Name of the candidate + Refund Application. Please keep a close eye on this notice before your test day as there will be no separate notice if there's any further changes. Should you have any questions, please contact the test

center: 025-86718862, 025-86718913 (Monday to Friday
8:30-11:30,13:30-17:30 except holidays) or email us at
ielts_nufe@163.com

We wish you success for your IELTS test!

Nanjing University of Finance and Economics IELTS test center
June 12th, 2023